
Pálla	Tamás	vagyok,	a	Semmelweis	Egyetem	
Gyógyszerésztudományi	karán	diplomáztam	2016	nyarán,	
szeptembertől	pedig	a	Gyógyszertudományok	Doktori	Iskolában	
folytattam	tanulmányaimat.		

A	graduális	képzés	öt	éve	alatt	végig	tagja	voltam	a	Hallgatói	
Önkormányzat	kari	választmányának,	PhD	hallgatóként	pedig	a	
Doktorandusz	Önkormányzatban	folytattam	a	munkát.	Az	elmúlt	
három	évben	igyekeztem	minden	tőlem	telhetőt	megtenni	
hallgatótársaimért.		Különösen	fontosnak	tartom,	hogy	a	
választmányi	üléseken	egységes	vélemény	alakuljon	ki,	
jelenlétemmel	igyekszem	ezt	elősegíteni.	


